



CFMWS  **SBMFC**

Aquatics Supervisor

CFMWS – WHERE PURPOSE MEETS PASSION!

At Canadian Forces Morale and Welfare Services (CFMWS), we're more than just a workplace; we're a proud community dedicated to supporting Canadian Armed Forces members, veterans and their families in their daily lives. We carefully curate and provide programs and services designed to meet their unique needs and enhance their mental, social, physical, financial and familial well-being. CFMWS employees deliver programs and services including recreation, sports and fitness programs, customized financial services, retail services, access to retail savings and discounts and offers family support and organizes charity events.

Our success stems from living our values. Our employees care about their role in supporting Canadian Armed Forces members, veterans and their families and act with integrity in all they do. Thriving in our close-knit environment, we act as one team with one mission. We constantly seek new ideas and creative ways to deliver the best possible programs and services.

As an employer, we offer a commitment to your health, wellness and growth. We provide a diverse range of roles across many locations and a career where you can make a meaningful impact.

THE ROLE

The Aquatics Supervisor plays an important role, providing quality leisure programs, services and ensuring the safety of our military members and their families.

Our services are tailored to help families with the challenges they may face due to military life and make the most of everyday activities such as going to the pool or

beach. We believe that when members of the Canadian Armed Forces are able to take good care of themselves and their families, they can do better both at home and at work. Whether families need to sign the kids up for swimming lessons, improve their fitness, make friends in a new community, our services are here to help.

Aquatics is an exciting and rewarding professional environment that carries great responsibility. The Aquatics Supervisor is responsible for supervising and administering of all activities at the swimming pool in order to provide quality swimming programs and services. You will have the chance to train staff, suggest new programs and problem solve. As supervisor, you will ensure a warm welcome and the safety of all guests around pools as part of a 10 to 15 person team. Using your years of experience, you will be able to mentor staff and help them to develop into strong lifeguards. The key to success in this job is having an authentically friendly demeanor, an unshakably positive attitude and the sincere desire to help and protect others. Best of all, you will still have a chance to perform lifeguard duties and teach swimming lessons.

We are looking for dynamic, independent and motivated individuals to join our team, helping us ensure recreation is all about fun!

Learn more about CFMWS' aquatics team by visiting <https://cfmws.ca/Aquatics-Team>.

QUALIFICATIONS NEEDED

Education, Certifications and Licenses

An acceptable combination of education, training and experience

Current CPR and Standard First Aid certification

Current National Lifeguard Service (NLS) certification

Current recognized Swim Instructor certification

HIGH FIVE Principles of Healthy Child Development or HIGH FIVE Sport (successful completion by end of probation)

HIGH FIVE Healthy Minds for Healthy Children (successful completion by end of probation)

Experience

In evaluating, planning, preparing, organizing, and conducting the delivery of aquatic programs

In instructing training sessions

In employee supervision

In applying policies, procedures and regulations

In supervising the work of volunteers

In cash handling, as required

Competencies

Client focus, organizational knowledge, communication, innovation, teamwork and leadership

Skills and Abilities

Observational skills

Communication skills

Ability to work independently and as part of a team

Ability to react and respond in emergency situations

LANGUAGE REQUIREMENTS

English Essential / Bilingual (English and French) an asset

Reading: Functional

Writing: Functional

Oral: Functional

BENEFITS AVAILABLE

Health Benefits: Drug coverage, healthcare spending account, virtual care (telemedicine), Employee and Family Assistance Program, mental health support, travel insurance, dental, vision, life insurance and disability insurance

Work Life Balance: Flexible work options and a wide range of paid/unpaid leave, including paid vacation, family related leave and personal days

Retirement Planning: A Defined Benefit Pension Plan and Group Savings Plans

Learning and Development: Payment of professional association memberships, online learning opportunities including a LinkedIn Learning subscription and second language training

Perks: Discounts through CF One Member Appreciation

Explore all the benefits CFMWS offers by visiting: <https://cfmws.ca/Benefits>

OTHER INFORMATION

High degree of focus required.

Perform moderate lifting, carrying, pulling and/or pushing (i.e. more than 10 lbs/4.5 kg but less than 50 lbs/23 kg).

The successful candidate will be required to complete a Vulnerable Sector Check.

This is an on-site position with an assigned work location.

START DATE: As soon as possible

POSITION TYPE: Permanent Full-Time

SALARY: 22.74 - 27.38 CAD Per Hour

LOCATION: 17 Wing Winnipeg, Manitoba

REQUISITION NUMBER: CFMWS16889

INCLUSION AND ACCOMMODATION

CFMWS is committed to providing an inclusive, equitable and accessible environment, where all employees feel valued, respected and supported. We welcome applications from all qualified candidates who can help us build a workforce that reflects the diversity of Canadian society. If contacted in relation to a job opportunity or assessment, you should advise the recruitment team in a timely fashion of the accommodation measures which must be taken to enable you to be assessed in a fair and equitable manner. Information received relating to accommodation measures will be addressed confidentially.

APPLICATION DEADLINE: 16 February 2026

APPLICATION SUBMISSION: Apply online at www.cfmws.ca/careers

To apply directly to this opportunity, scan this QR code which will take you to the application page.



To view all CFMWS opportunities and to learn more about us, scan this QR code which will take you to our career page.





CFMWS  **SBMFC**

Surveillante ou Surveillant des programmes aquatiques

SBMFC – LA PASSION AU SERVICE DE NOTRE MISSION!

Les Services de bien-être et moral des Forces canadiennes (SBMFC), c'est plus qu'un milieu de travail! Nous sommes une fière communauté qui se consacre à soutenir les membres, les vétéranes et les vétérans des Forces armées canadiennes, ainsi que leurs familles dans leur quotidien. Nous offrons des programmes et des services minutieusement sélectionnés visant à répondre à leurs besoins particuliers et à rehausser leur bien-être mental, social, physique, financier et familial. Notre personnel exécute des programmes de conditionnement physique, de sports et de loisirs, assure du soutien aux familles, organise des activités de bienfaisance et veille à ce que nos membres aient accès à des services financiers personnalisés, à des services de vente au détail et à des économies et des rabais dans des commerces de détail.

Nos valeurs sont à la base de notre réussite. Nos employées et employés ont à cœur de soutenir les membres, les vétéranes et les vétérans des Forces armées canadiennes et leurs familles, et sont intègres dans toutes leurs démarches. Forts de notre environnement très soudé, nous agissons comme une seule équipe ayant une seule mission. Nous sommes constamment à la recherche de nouvelles idées et trouvons des moyens créatifs d'offrir les meilleurs programmes et services possibles.

En tant qu'employeur, nous accordons une grande importance à votre santé, à votre mieux-être et à votre épanouissement. Nous proposons une gamme diversifiée de rôles dans de nombreuses localités et une carrière où vous pourrez apporter une réelle contribution.

LE RÔLE

La ou le titulaire du poste joue un rôle important puisqu'elle ou il fournit des programmes et des services de loisirs de qualité à nos militaires et à leurs familles, et assure la sécurité de ces derniers.

Nos services sont conçus pour aider les familles à relever les défis de la vie militaire et à profiter d'activités quotidiennes comme aller à la piscine ou à la plage. Nous croyons que lorsque les membres des Forces armées canadiennes peuvent bien prendre soin d'eux-mêmes et de leurs familles, ils peuvent se dépasser tant à la maison qu'au travail. Que les familles aient besoin d'inscrire les enfants à des cours de natation, d'améliorer leur condition physique ou de se faire des amis dans une nouvelle communauté, nos services peuvent leur être utiles.

Les programmes aquatiques sont un environnement passionnant et valorisant qui comporte de grandes responsabilités. La ou le titulaire du poste surveille et administre toutes les activités de la piscine afin de fournir des services et des programmes de natation de qualité. Vous aurez l'occasion de former du personnel, suggérer de nouveaux programmes et régler des problèmes. Vous accueillerez chaleureusement tous les visiteurs et assurerez leur sécurité autour des piscines, au sein d'une équipe de 10 à 15 personnes. Grâce à votre expérience, vous serez en mesure d'encadrer le personnel et de l'aider à développer d'excellentes compétences en sauvetage. La clé du succès dans ce poste est d'avoir un comportement authentiquement amical, une attitude positive inébranlable et la volonté sincère d'aider et de protéger les autres. Mieux encore, vous aurez toujours la possibilité d'exercer des fonctions de sauveteur et de donner des cours de natation.

Nous cherchons des personnes dynamiques, indépendantes et motivées qui désirent se joindre à notre équipe pour nous aider à faire en sorte que les loisirs soient des plus amusants!

Apprenez-en davantage au sujet de l'équipe des programmes aquatiques des SBMFC en visitant <https://sbmfc.ca/equipe-aquatiques>.

QUALIFICATION REQUISE

Études, certificats et permis

Une combinaison acceptable d'études, de formation et d'expérience

Certificats valides de RCR et de secourisme général

Certificat valide de Sauveteur national

Certificat valide reconnue de moniteur de natation

Certificat Principes du développement sain de l'enfant ou certificat Sport de HIGH FIVE (obtention du certificat avant la fin du stage probatoire)

Certificat Esprits sains pour des enfants en santé de HIGH FIVE (obtention du certificat avant la fin du stage probatoire)

Expérience

De l'évaluation, de la planification, de la préparation, de l'organisation et de la conduite de l'exécution de programmes aquatiques

De l'enseignement de séances d'entraînement

De la surveillance d'employés

De l'application de politiques, de procédures et de règlements

De la surveillance du travail de bénévoles

De la manipulation de l'argent, au besoin

Compétences

Orientation client, connaissance de l'organisation, communication, innovation, travail d'équipe et leadership

Aptitudes et capacités

Sens de l'observation

Aptitude à communiquer

Capacité de travailler en autonomie et au sein d'une équipe

Capacité de réagir en situation d'urgence

EXIGENCE LINGUISTIQUE

Anglais essentiel / Bilinguisme (anglais et français) un atout

Compréhension de l'écrit : Fonctionnel

Expression écrite : Fonctionnel

Interaction orale : Fonctionnel

AVANTAGES OFFERTS

Santé : Remboursement des médicaments sur ordonnance, compte de gestion des dépenses santé, soins primaires virtuels (télémédecine), Programme d'aide aux employé(e)s et à la famille, soutien en matière de santé mentale, assurance voyage, garanties de soins dentaires et de la vue, assurance vie et assurance invalidité de longue durée.

Équilibre travail/vie personnelle : Modalités de travail flexibles et vaste gamme de congés payés et non payés, dont des congés annuels, personnels et pour obligations familiales payés.

Planification de la retraite : Régime de retraite à prestations déterminées et régimes d'épargne collectifs.

Apprentissage et perfectionnement : Paiement des cotisations d'associations professionnelles, cours en ligne incluant un abonnement à LinkedIn Learning et formation linguistique.

Autres avantages : Rabais offerts dans le cadre du Programme de reconnaissance des membres Une FC.

**Découvrez tous les avantages que les SBMFC offrent en visitant
le <https://sbmfc.ca/avantages>.**

AUTRES RENSEIGNEMENTS

Niveau élevé de concentration requis.

Soulever, porter, tirer et/ou pousser des objets de poids moyen (c'est-à-dire pesant plus de 10 lb/4,5 kg, mais moins de 50 lb/23 kg).

La candidate ou le candidat retenu devra faire l'objet d'une vérification du casier judiciaire pour le travail auprès de personnes vulnérables.

Il s'agit d'un poste où l'employée ou l'employé doit travailler sur place, à un endroit assigné.

DATE D'ENTRÉE EN FONCTION : Dès que possible

TYPE DE POSTE : Poste à temps plein permanent

RÉMUNÉRATION : 22.74 - 27.38 cad par heure

LIEU : 17e Escadre Winnipeg, Manitoba

RÉFÉRENCE DE L'OFFRE : CFMWS16889

INCLUSION ET MESURES D'ADAPTATION

Les SBMFC ont à cœur de maintenir un environnement inclusif, équitable et accessible, où tout le personnel se sent valorisé, respecté et appuyé. Nous acceptons les candidatures de toutes les personnes qualifiées qui peuvent nous aider à constituer un effectif à l'image de la diversité de notre société canadienne. Si on vous contacte au sujet d'un concours ou d'une évaluation, avisez rapidement l'équipe de recrutement des mesures d'adaptation nécessaires pour qu'on vous évalue de manière juste et équitable. L'information relative aux mesures d'adaptation est traitée en toute confidentialité.

ÉCHÉANCE : 16 février 2026

PRÉSENTATION DE LA CANDIDATURE :

Veuillez postuler en ligne à www.sbmfc.ca/carrieres

Pour postuler ce poste directement, veuillez scanner le code QR, ce qui vous amènera à la page de demande d'emploi.



Pour visionner toutes les offres d'emploi des SBMFC et en apprendre davantage à notre sujet, scannez le code QR, ce qui vous amènera à notre page Carrières.

